

# 2020 工時狀況住戶統計調查

## Working Hours Situation Household Survey



勞工處現正進行「2020年工時狀況住戶統計調查」，搜集有關本地勞動人口工時狀況的資料及對工時安排的意見。

The Labour Department is carrying out the **2020 Working Hours Situation Household Survey** to collect information on the working hours situation of the local workforce and their views on working hours arrangements.

統計調查期：**2020年6月至10月**  
Survey period: **June to October 2020**

採用科學的抽樣方法選出住戶參與統計調查，獲抽選的住戶會收到通知信。

Use scientific sampling method to select households for participation in the Survey.  
Sampled households will receive a Survey notification letter.

### 請小心核對統計員的身份

Please check carefully the identity of the enumerator

- 每位統計員造訪時，均持有由受委託市場調查公司及勞工處發出的統計員證件，以供查閱。  
Each enumerator carries an Enumerator Identity Card issued by the commissioned research firm and the Labour Department.
- 如欲核實統計員身份，請於上午9時至下午10時聯絡受委託市場調查公司。  
To verify the identity of the enumerator, please contact the commissioned research firm between 9am and 10pm.



積極支持 共同參與  
Let's Support & Participate

